
Geachte gemeenteraad van Coevorden,
 
We waren afgelopen zaterdag bij de inloop op het markt plein en hebben de plannen 
bekeken.
We zijn erg positief over de plannen en het initiatief om het aangezicht en de beleving van dit 
deel van de stad te verfraaien.
Of dit nu gaat om optie 1 of 2 ze zijn beide mooi.
 
Omdat de veranderingen vooral geënt zijn op toerisme (lees mensen van buiten de 
gemeente) is het wel jammer dat dit, in de 6 maanden dat er geen toerisme is, geen prachtige 
oplossing is.
Natuurlijk is de horeca zeer positief over het plan want die zitten aan de markt maar deze zijn 
inmiddels ook een aantal maanden dicht in de wintermaanden.
Juist in tijden rond Sinterklaas en Kerst is een prettige sfeer in de stad voor de eigen 
inwoners zeer wenselijk.
Er is naar mijn mening dan ook wel een beetje eenzijdig een plan gemaakt waarbij het 
toerisme ook de binnenstedelijke ondernemer nodig is om nog meer te genieten van de 
entourage.
Deze ondernemers zijn nodig om verdere leegstand van de winkelstraten tegen te gaan en 
daarmee de verpaupering van de historische panden te voorkomen.
Deze ondernemers moeten het over het algemeen hebben van de inwoners van de gemeente 
Coevorden die even snel naar een specifieke winkel moeten kunnen.
Om dit mogelijk te maken is het wenselijk dat er dichtbij en snel geparkeerd kan worden.
We zien het succes van het EDS plein en bij de Action waar kort op de winkels voldoende 
parkeergelegenheid is.
 
Mijn voorstel is dan ook met de bovengenoemde wetenschap om de markthal/plein te 
gebruiken als snel parkeerplaats van bijv. max 2 of 3 uur in de tijden dat er geen activiteiten 
zijn.
Dit kan betekenen dat deze in de zomer veel en soms lag niet gebruikt kan worden maar in 
de tijd dat er niets is te doen als parkeer gelegenheid ingezet kan worden.
We begrepen dat er ook een kermis in kan/komt dus parkeren moet dan toch ook mogelijk 
zijn.
Daarmee komen jullie naar mijn mening volledig tegemoet aan de wensen van de lokale 
middenstand.
Er is immers ook al een afgesloten parkeerplaats als er activiteiten zijn in de huidige situatie.
 
Er zijn tot op heden prachtige en slimme keuzes gemaakt kijk naar het inkrimpen van de stad 
met woningen, het ontwikkelen van het EDS plein de initiatieven voor de school.
De ontwikkelingen op industrieel gebied alleen maar lof.
 
Maar als ondernemer aan de Friesestraat maak ik me op dit punt wel wat zorgen over die 
mensen die even snel naar mij toe moeten uit de buitendorpen die zijn net zo snel in andere 
plaatsen.
Dit geld ook voor bloemen en schoenen of sportkleding
Dus dit voorstel zou helpen bij de keuze voor centrum Coevorden.
 
Met vriendelijke groet,
 
 


